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Tisztelt Küldöttgyűlés! 

A Tisztelt Küldöttgyűlés 2023 novemberében, újbóli megválasztásom mellett döntött, így 

továbbra is én tölthettem be az EHÖK Sportreferensi pozíciót az egész 2024-es 

esztendőben. Jelen beszámolómban a 2024-es évben folytatott tevékenységemről fogok 

számot adni. 

Sportügyek 

Az idei évben is, az elmúlt évekkel egyetemben a sportreferens feladatkörébe tartozott a 

Ludovika Liga szervezésében és lebonyolításában való részvétel az Egyetemi Hallgatói 

Önkormányzat részéről. Az idei Ludovika Liga tavaszi szezonja 2024. március 25.-én 

kezdődött, és az utolsó fordulót 2024. április 22.-én bonyolítottuk le. Az őszi szezon 

ugyanazon lebonyolítás mentén történt, 2024 október 2.-án vette kezdetét, majd a 

záróforduló 2024. november 4.-én került megrendezésre. Feladatom a mérkőzések 

eredményeinek, illetve a mérkőzéseken gólt szerző játékosok neveinek dokumentálása 

volt, amelyet minden mérkőzésnapot követően megküldtem a Vagyonhasznosítási- és 

Sportiroda részére. Feladatom volt továbbá, a hallgatótársaim kérdéseinek megválaszolása 

a Ligával összefüggésben, és a megkülönböztető mezek kivitele minden meccsnapon a 

Ludovika Arénából. 

Az ősszel, egészen pontosan szeptemberben, egyetemünk megpróbálkozott az I. Ludovika 

Kupa megszervezésével. A kupa egy több sportágból álló, négy kar közti megmérettetést 

foglal magában. Sajnálatos módon, ezen esemény elmaradt, ugyanis a közszolgálatiság 

eszményében hallgatótársaink - mind a négy karunkról - árvízvédelmi önkéntes munkát 

biztosítottak országszerte több helyszínen. Mindazonáltal, a Kupa szervezése teljesen 

készen volt, melyben - a többszöri megbeszéléseken elhangzottak alapján - én is 

besegítettem a Sportirodának. Továbbá, a közösségi Instagram és facebook oldalunkon is 

hirdettük az eseményt. A tervek szerint a tavaszi szemeszter folyamán mindenképpen 

megrendezésre fog kerülni. 



 

 

A labdarúgó bajnokságunkkal párhuzamosan a Ludovika Röplabda Mix Kupa is 

megrendezésre került tavasszal, 2024. április 16.-én kezdődött, majd a zárófordulót 2024. 

május 14.-én tartottuk. Az őszi szemeszterben 2024. november 12 és 2024. december 10 

között került lebonyolításra. Ezen eseménnyel összefüggésben feladataim körébe tartozott 

az állandó kapcsolattartás a Sportirodával, illetőleg szükség esetén néhány mérkőzés 

levezetése. A nyitó, illetve a záró fordulókon részt vettem, képviselve az Egyetemi Hallgatói 

Önkormányzatot. 

Lengyel Béla sportirodai munkatárssal folyamatosan egyeztettem a Soccával 

összefüggésben, ugyanis a Socca Szövetség nálunk szeretett volna megrendezni egy Socca 

labdarúgó bajnokságot, amely a Ludovika Kupához hasonlóan ugyancsak elmaradt. 

Remélhetőleg, a bajnokság tavasszal történő megrendezését, semmilyen körülmény nem 

fogja megakadályozni.  

 

Egyéb, sporttól független tevékenységek 

Feladatkörömbe tartozott egyetemünk kabalájának (Bono) „prezentálása” a hallgatók felé, 

saját és külsős rendelvényeken, mint például a januárban megrendezett Educatio kiállítás, 

az augusztusi gólyatábor, vagy éppen a novemberi egyetemi központi nyílt nap. 

Az EHÖK kabinettel történő kapcsolattartás elengedhetetlen feladataim közé tartozott. 

Részt vettem többek között iratrendezésben, a sportösztöndíjak bírálásában, kari, illetve 

saját rendezvényeinkhez szükséges kellékek „beszerzőtúráján”, a 2024. évi NKE 

Gólyatábor, illetve NKE Gólyabál szervezésében és lebonyolításában.  

Idén a Nemzeti Közszolgálati Egyetem adhatott otthont, a Hallgatói Önkormányzatok 

Országos Konferenciája 2024. évi Jubileumi Közgyűlésének, amely szervezésében mi, az 

EHÖK kabinet oroszlánrészt vállaltunk, a Kari részönkormányzatok képviselőivel 

egyetemben.  

Részt vettem az Óbudai Egyetem szervezésében megrendezésre kerülő HÖOK Közgyűlésen 

2024 februárjában, illetve a Nemzeti Közszolgálati Egyetem képviseletében jelen voltunk 

a június végén megrendezett HÖOK Szabadegyetemen, és annak Közgyűlésén. 



 

 

Egyetemünket képviseltük a 2024. április végén – a HÖOK által – hallgatói önkormányzati 

képviselőknek megrendezett „I. Csinadratta Labdarúgó Bajnokságon” is, ahol az előkelő 

harmadik helyezést értük el hallgatói önkormányzati és bizottsági képviselőtársaimmal.  

Mindezek mellett, egész éves állandó jelenlétemmel rendelkezésre álltam képviselőtársaim 

számára egyéb rendezvények tekintetében. 

Úgy gondolom, az idei tevékenységeim köre jóval meghaladja a tavalyit, teljes odaadást 

tanúsítottam az egyetemi sportélet serkentése érdekében és terveim szerint, lelkesedésem 

továbbra sem fog lankadni e tekintetben. 

Remélem, a jövőben még több lehetőséget tudunk biztosítani a sportolni vágyó egyetemi 

hallgatótársaink részére, illetve sikerül megrendezni idén elmaradt sportrendezvényeinket. 
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